
Zapisnik saSestoga sastankaa Skolskog tima za kvalitetu
OS dr. Mate Demarina, Medulin

odrZanog 5. srpnja 2023. od 13.45 do 15.00
u udionici Hrvatskog jezika

Prisutni dlanovi Tima:

Dragica Dori6, lzabela Bili6, Deborah Brajkovi6, Du5anka

Dokanovi6, Dejana Posavac, Morena Glavini6, Dubravka Brgi6, Tina

Ribi6,Marina Snobl i Sonja Stevic-Mijo5ek, predsjednica Tima

Tina Ribi6 opravdala je svoj izostanak.

Dnevni red:

1 .) Prihva6anje zapisnika s petog sastanka Skolskog tima za kvalitetu

odrZanog 13. lipnja 2023.

2.) Analiza rada Tima u Skolskoj godini 2022.12023.

3.) Prijedloziza idu6u Skolsku godinu

Ad 1. ) St<otst<i timza kvalitetu u gore navedenom sastavu potvrdio je

zapisnik s prethodnoga sastanka Tima za kvalitetu.

Ad 2.) Predsjednica Skolskoga Tima za kvalitetu Sonja Stevi6 Mijo5ek

iznijela je ukratko rad Tima tijekom ove Skolske godine iizrazila svoje

zadovoljstvo udinjenim, te predloZila da i sljede6e godine Tim bude u

istome sastavu. Ukratko jeizlo1ila koji su to ciljevi koje je Tim zadao na

podetku Skolske godine, te do kojih todaka ostvarenja smo doSli. Svi

clanovi Tima za kvalitetu slaZu se da se kroz Skolsku godinu i ankete

koje su se provodile medu roditeljima, udenicima i uditeljima mogu

i5citati jasno usmjereni ciljevi zadani na podetku godine. Tako se kroz

navedene ankete analizirao i odnos udenika prema drugim udenicima i



uciteljima, kao iradno ozraep isuradnja ucitelja. psihologinja je nadalje
iznijela da je uciteljima bila ponudena edukacija temeljena na
Glasserovoj Skoli Teorije izbora, te su kroz cak Sest termina ucitelji mogli
raditi na razvijanju svojih kapaciteta.

Ad 3.) Prijedlozi za iducu godinu

U ovoj todci dlanovi Tima za kvalitetu iznijeli su mno5tvo prijedloga i ideja
zarad Tima kao ipodizanje kvalitete rada uditelja isuradnju udenika,
roditelja i cijele Skole.

Kolegica Deborah Brajkovic predloZila je dolazak vanjskih suradnika i

odrZavanje predavanja i edukacija uditelja u sklopu UV. Ostali dlanovi
sloZili su se s ovim prijedlogom, te naglasili da treba ukljuciti i roditelje te
pozvati ukoliko je netko od njih strucnjak iz podrudja koje bi bilo interesno
podrudje uditelja. Dragica Dorii iznijela je mi5ljenje da bi bilo jako dobro
imati nekoliko edukacija o vje5tini komunicirarfa, te da na podetku nove
Skolske godine odradimo jednu analizu medu uditeljima u kojoj cemo
vidjeti koje su naSe dobre strane, kao i slabe todke na kojima skupa
moZemo raditi. Dusanka Dokanovic, naglasava da bi iduca anketa
trebala imati jedno pitanje u kojem i roditelji i djeca kao i ucitelji mogu
postaviti anonimne prijedloge i komentare. Takoder nagla5ava da bi

edukacija o medijaciji pomogla radu ucitelja.

s obzirom na prijasnja iskustva kolegica Morena Glavinid zapodinje
razgovor o mogucnosti uvodenja Projektnoga dana (s obzirom na veci
broj radnih dana u Skolskoj godini- mogao bi bitijedan nenastavni
Projektni dan). U raspravi ucitelji su iznijeli svoja iskustva ovim redom:

Dragica Doric- projektni dan s lokalnim ljudimer, zanatlijama, OPG-
ovcima, znanstvenicima, slikarima -Zanati u lstri (predlaZe se studeni
prije BoZica).

Dejana Londarevic- suradnja vi5ih i niZih razreda (navodi svoja dobra
iskustva gdje ucenici vi5ih razreda ude i mentoriraju udenike niZih).



Konacno, zakljudno na ovu temu Tim smatra da bi bilo jako dobro odrZati
ne5to od navedenoga: Veder matematike, Vede r zanata, Veder znanosti,
vecer igara, Turnir u plesu, pub kvizovi, a sve u svrhu medusobne
suradnje i boljeg poznavanja udenika, uditelja i roditelja.

Vezano za rad razrednih vijeca kolegica Deborah Brajkovic nagla5ava
kako bi bilo vaZno imati Sto vi5e razrednih vije6a koja ne6e biti strogo
povezana samo s tekucim problemom (pedago5ka mjera), nego u svrhu
bolje suradnje uditelja koji predaju tome razrednome odjeljenju. prijedlog
koji Tim za kvalitetu iznosi je razrednik treba inicirati barem jedno
razredno vijede u prvome i dva razredna vije6a u drugome polugodistu u
svrhu pravovremene podjele informacija na dobrobit i udenika i ucitelja.
Morena Glavinic navodi da i na kraju skolske godine kod odluka o
vladanju udenika razrednik treba podsjetiti uditelje o udenikovom radu i

pona5anju tijekom cijele godine ukoliko je to bilo evidentirano. Takoder
predlaZe da u Skoli budu organizirana otvorena vrata jednom u prvome
polugodiStu i maksimalno dva puta u drugome polugodistu.

elanovi Tima takoder predlaZu vi5e roditeljskih sastanaka radionidkog
tipa; bolje opisno vrednovanje udenika i skretanje pozornosti uditeljima
na vaZnost opisnoga vrednovanja, kao i dono$enje pravilnog nacina
vrednovanja vladanja udenika.
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